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PROTOKÓŁ NR XLII/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 15 LISTOPADA 2018 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.20. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XLII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XLII 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 13 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy. Zapytał, czy są 

wnioski do porządku obrad. Stwierdził że, nie zgłoszono uwag, ani wniosków 

do porządku obrad.  
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Porządek XLII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr XXIII/156/04 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 16 grudnia 2004 roku w sprawie określenia wzoru 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łasku 

na uchwałę Nr XIII/82/2011 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 

października 2011 r. wprowadzającą zmiany do  uchwały Nr 

XXIII/156/04 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 16 grudnia 2004 roku w 

sprawie określenia wzoru formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2019. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Wójta Gminy Dobroń. 

14. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XLI/2018 z sesji Rady Gminy. 

15. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że było wykonywane 

sprzątanie terenu przy drogach gminnych i powiatowych, czyszczenie i 

odmulanie rowów. Ponadto były wyrównywane drogi gminne o 

nawierzchniach z kruszywa i naprawiane drogi gminne o nawierzchni 

asfaltowej. Zostały przycięte krzewy i drzewa z terenu dróg. Zaznaczył, że 
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były także usuwane awarie na sieciach wodociągowych i kanalizacyjnych, 

czyszczenie przepompowni ścieków, wymiana hydrantów. Poinformował, że 

zakończyły się prace związane z wymianą oświetlenia zewnętrznego i 

wewnętrznego na ujęciu wody w Markówce i na oczyszczalni ścieków w 

Dobroniu. Zaznaczył, że został wykonany monitoring w budynku urzędu 

gminy w Dobroniu a także  na boisku wielofunkcyjnym w Dobroniu. 

Poinformował, że do 15 grudnia br. będą wykonywane nakładki asfaltowe 

na drogach gminnych: w sołectwie Przygoń na ul. Przylesie, w Dobroniu 

Małym, w Chechle Pierwszym ul. Niska i w Dobroniu ul. Ogrodowa do ul. 

Parkowej. Zaznaczył, że do chwili obecnej gmina Dobroń nie podpisała 

jeszcze umowy z Wykonawcą robót na dokończenie budowy sali 

gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle Drugim ponieważ 

Wykonawca z nieznanych powodów przedłuża ten termin. Poinformował, że 

Urząd Marszałkowski przedłużył nam termin zakończenia budowy sali 

gimnastycznej do końca 2019 r. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał czy 

istnieje zagrożenie związane z niedotrzymaniem terminu na dokończenie 

budowy sali gimnastycznej w Chechle do końca 2019 r.? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to duża inwestycja 

i czasami zdarza się, że niektóre prace wymagają od nas dużego 

poświęcenia. Zaznaczył, że nie jest to nasza wina, że Wykonawca zszedł z 

budowy. Następnie trzeba było wykonać wiele innych czynności związanych 

z ogłoszeniem kolejnego przetargu. Po wyłonieniu Wykonawcy z przetargu 

gmina Dobroń chciała podpisać umowę ale Wykonawca z nieznanych 

powodów przedłuża ten termin. Poinformował, że na chwilę obecną nie ma 

zagrożenia wybudowania sali. 

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 
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- Radny J. Kubik poinformował, że na ul. 3 maja w Chechle Drugim nie ma 

tablicy z nazwą ulicy. Poprosił o postawienie takiej tablicy. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że mieszkańcy zgłaszają problemem 

związany z niszczeniem upraw przez dziki. Zapytał co z szacowaniem szkód 

i wypłatą odszkodowań w tej kwestii? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o 

możliwość zabezpieczenia przystanku znakami „Uwaga dzieci” w Orpelowie 

Numerki.  

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość wymiany lampy na mocniejszą przy 

ul. Pabianickiej. 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość oświetlenia boiska szkolnego w 

Dobroniu. 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość odwrócenia znaków drogowych na 

skrzyżowaniu ul. Sienkiewicza z trasą 482? 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość zorganizowania spotkania z zarządcą 

drogi w sprawie usprawnienia ruchu drogowego na skrzyżowaniu ul. 

Sienkiewicza i drogi wojewódzkiej 482 poprzez uregulowanie świateł? 

 

- Radna H. Grącka zapytała czy można byłoby uruchomić liceum 

ogólnokształcące w Dobroniu? 

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik poinformował, że jeśli chodzi o 

szacowanie strat to zmieniła się ustawa. Zostało to wycofane ponieważ nie 

chcieli uczestniczyć w tym sołtysi. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że tabliczka z nazwą ulicy 

na ul. 3 maja w Chechle zostanie postawiona. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o dziką 

zwierzynę, zwłaszcza dziki, to takie sygnały zostały przekazane do Koła 
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Łowieckiego do pana Kani. Zaznaczył, że z informacji jakie posiada, będzie 

przeprowadzany taki odstrzał w rejonie Chechła. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o szacowanie 

szkód to szkoleniem zajmowało się Nadleśnictwo i spadło to na sołtysów. 

Sołtysi napisali odwołania w tej sprawie i rozporządzenie to zostało wycofane. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o przystanek 

w Orpelowie Numerki i bezpieczeństwo dzieci to chcemy wysypać tam 

pobocza kruszywem żeby dzieci bezpiecznie się po nich poruszały. Ponadto 

zostaną postawione tam znaki „Uwaga dzieci”. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o lampy to 

jedna z lamp jest na baterie słoneczne i w pochmurne dni nie jest to światło 

zbyt intensywne. Zaznaczył, że będziemy obserwować moc tej lampy. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie 

boiska szkolnego w Dobroniu to jest to trudny temat. Jeśli robimy oświetlenie 

to musimy spełniać pewne standardy. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o odwrócone 

znaki to zostaną one odwrócone we właściwym kierunku. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o spotkanie 

w sprawie skrzyżowania ul. Sienkiewicza z drogą wojewódzką 482 to parę lat 

temu było już pisane pismo w tej sprawie do GDDKiA. Otrzymaliśmy wtedy 

odpowiedź, że jest to „świeżo” zrobione skrzyżowanie po remoncie i ze 

względu na duże koszty przebudowy nie będą poprawiać tego skrzyżowania. 

Poinformował, że zostanie wysłane pismo do odpowiednich władz z prośbą o 

spotkanie i możliwość wyregulowania tych świateł.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o liceum w 

Dobroniu to było ono finansowane przez gminę, przez wiele lat nie 

znajdowało chętnych w związku z tym podjęliśmy działania zmierzające do 

jego likwidacji. Zaznaczył, że warto spotkać się na Komisjach Rady z 

Dyrektorami Szkół i poruszyć ten temat. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że jeśli chodzi o odstrzały zwierzyny to w 

obecnej chwili nie ma odstrzału maksymalnego dzików. Koła Łowieckie mogą 

strzelać do dzików bez ograniczeń a i tak tych dzików jest bardzo dużo.  
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Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

26 i 30 października 2018 r. wpłynęły informacje od naczelnika urzędu 

skarbowego w Łasku i Pabianicach dotyczące oświadczeń majątkowych 

złożonych przez pracowników gminy Dobroń, które zostały złożone do Wójta 

gminy Dobroń. Informacje otrzymali radny wraz z materiałami na sesję.  

 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018): 

- Bez radnego J. Goruchty – skład komisji obecnych 12 radnych na sali obrad. 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że proponujemy 

zwiększyć dochody w  rozdziale  75615 kwota 5 000,00 zł wpływy z podatku 

od środków transportowych od osób prawnych, w  rozdziale  75814 kwota 

10 000,00 zł  wpływy z odsetek od rachunku bankowego i w  rozdziale  85501 

o kwotę  50,63 zł odsetki od nienależnie pobranego świadczenia z GOPS. 

Ponadto proponujemy zwiększyć wydatki w  rozdziale  60016  o kwotę 

25 000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki bieżące w tym rozdziale, 

proponujemy zmniejszyć wydatki w rozdziale 75075 o kwotę 10 000,00 zł 

wydatki na promocję gminy i w  rozdziale  75814 o kwotę  50,63 zł odsetki 

od nienależnie pobranego świadczenia z GOPS. Ponadto proponujemy 

przesunąć 25 000,00 zł z przebudowy dróg gminnych tj. zadanie 

inwestycyjne na wydatki bieżące dotyczące remontów i utrzymania dróg 

gminnych. Proponujemy dokonać zmian  w klasyfikacji budżetowej  tj. 

czwarta cyfra paragrafów w zadaniu - "Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej na terenie gminy Dobroń", czyli końcówkę „0" 

zmniejszyć o  161 040,28 zł, końcówkę "7" zwiększyć o 107 956,23 zł i 

końcówkę "9„ zwiększyć o 53 084,05 zł. Zmiany w załączniku nr 3 związane 

są ze zmianami wydatków budżetowych inwestycyjnych. Zmiany w 

załączniku „fundusz sołecki” związany jest z zakwalifikowaniem wydatków 

dotyczących ułożenia nakładek asfaltowych na majątkowe. Dopisano przy 

zadaniach, że wydatki będą dokonywane w ramach zadania inwestycyjnego: 

"Przebudowa dróg gminnych”.  

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 49/143/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał co jeśli 

sołectwo przekaże fundusz sołecki na zadanie, które znacznie przekracza 

wartość funduszu np. wykonanie nakładki asfaltowej. Czy w takim 

przypadku gmina sfinansuje pozostałą część zadania? 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że o 

wydatkowaniu pieniędzy z funduszu sołeckiego decyduje Rada Sołecka. 

Zaznaczył, że jeżeli gmina ma możliwość dołożenia do funduszu sołeckiego 

środków z budżetu gminy to realizuje dane zadanie w zakresie ustalonym 

przez sołectwo. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o nakładki 

asfaltowe lub inne inwestycje w sołectwie to gmina stara się dokładać 

pieniądze sołectwu na takie zadania. Sołectwo przekazuje wtedy swój 

fundusz w całości na dane zadanie  i wybiera sobie np. drogę, którą chce 

wyremontować. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/323/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/323/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr XXIII/156/04 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 16 grudnia 2004 roku w sprawie 

określenia wzoru formularzy informacji i deklaracji podatkowych):  

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że prokurator 

kwestionuje w tych uchwałach pewne elementy formularzy podatkowych. 

Zarzuty te dotyczą przede wszystkim tego, że w formularzu podatkowym 

zawarto sformułowanie dotyczące odpowiedzialności karnej za składanie 

oświadczeń zgodnych z prawdą. Takie sformułowanie podpisywał podatnik 
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składający deklarację. Drugi zarzut opiera się na tym, że w tym formularzu 

wskazano konieczność podania przez podatnika jego numeru telefonu do 

kontaktu. Poinformowała, że w odpowiedzi na tą skargę gmina wnosi o jej 

oddalenie, o uznanie tych zarzutów za niezasadne.  

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 49/144/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał czy 

gmina może przyznać się do błędu odnośnie tych uchwał i nie podawać 

sprawy do sądu administracyjnego? 

 

- Radca prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że nawet gdyby 

gmina w całości zgodziła się z tą skargą w całości to i tak sprawa trafiłaby 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego bo gmina nie może sama 

stwierdzić nieważności tych uchwał.   

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/324/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/324/18 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łasku 

na uchwałę Nr XXIII/156/04 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 16 grudnia 

2004 roku w sprawie określenia wzoru formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr XIII/82/2011 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 27 października 2011 r. wprowadzającą zmiany do  

uchwały Nr XXIII/156/04 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 16 grudnia 

2004 roku w sprawie określenia wzoru formularzy informacji i 

deklaracji podatkowych): 
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- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa omówiła projekt uchwały.  

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 49/145/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/325/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/325/18 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łasku na 

uchwałę Nr XIII/82/2011 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 października 

2011 r. wprowadzającą zmiany do  uchwały Nr XXIII/156/04 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 16 grudnia 2004 roku w sprawie określenia wzoru formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 5 min przerwy.  

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok):      

 

- Bez radnego J. Kubika – skład Rady Gminy obecnych 11 radnych na sali 

obrad. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że na poprzedniej sesji 

uchwała ta była już podjęta, ale RIO poprosiło o wniesienie poprawek do tej 

uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 41/74/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/326/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/326/18 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2019 rok. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że proponuje się wzrost tych 

podatków o 2 zł od każdej kategorii w skali roku. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 41/75/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/327/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/327/18 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2019): 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

proponuje się wzrost tego podatku o kwotę 2 zł, czyli średnia cena skupu 

żyta za rok podatkowy 2019 wynosi 46 zł. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 41/76/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/328/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/328/18 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta dla celów podatku rolnego na 2019. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Wójta Gminy Dobroń): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

skarżący powołuje się na opieszałość w sprawie dotyczącej rozgraniczenia 

dwóch działek. Zaznaczył, że cały czas między stronami była prowadzona 

korespondencja odnośnie tej sprawy. Zaznaczył, że sprawa ta prowadzona 

jest zgodnie z prawem i żadne terminy nie zostały przekroczone. 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

37/21/2018 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił o 

dokładne wyjaśnienie tej sprawy. Poinformował, że jego zdaniem strony 

postępowania powinny być zaproszone na tą sesję.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że skarga 

wpłynęła do Rady Gminy i zgodnie z procedurami Przewodniczący Rady 

Gminy kieruje sprawę, zgodnie ze statutem gminy, do Komisji Rewizyjnej. 

Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w/w sprawa była analizowana i dokładnie 

omówiona. Komisja Rewizyjna stwierdziła, że nie można tutaj mówić o 

jakiejkolwiek opieszałości bo sprawa ta była w toku i została przekazana do 

zaopiniowania innym stronom dlatego termin załatwienia tej sprawy został 

wydłużony. Komisja Rewizyjna stwierdziła także, że skarżący nie jest stroną 

postępowania i skarga ta wg komisji jest nieuzasadniona. Rada musi teraz 

zadecydować czy przyjmuje tą opinię komisji czy ma może inne propozycje 

odnośnie procedowania tej sprawy. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że został przekazany 

Radnym wynik analizy tej skargi przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

wraz z uzasadnieniem. Zaznaczył, że każda ze stron może się wypowiadać w 

sprawie odnośnie rozgraniczenia, ma wgląd w dokumenty. 

 

- Radny G. Minias zapytał od kogo dostaje wynagrodzenie geodeta za 

rozgraniczenie działek? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina za to nie płaci 

geodecie tylko osoba, która wniosła prośbę o rozgraniczenie. 

 

- Radna Magdalena Minkiewicz poinformowała, że skargę może wnieść jedna 

ze stron postępowania. Zapytała czy geodeta jest stroną postępowania? 

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że geodeta nie jest 

stroną postępowania, pełni on rolę takiego „biegłego”, który z upoważnienia 

Wójta przeprowadza na gruncie czynności dotyczące rozgraniczenia. 

Zaznaczyła, że nie jest on stroną ani pełnomocnikiem żadnej ze stron tego 

postępowania. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że opinia Komisji Rewizyjnej jest wydana na 

podstawie analizy dokumentów i wyjaśnień wójta gminy Dobroń lub 

pracowników urzędu. Zaznaczył, że każdy z Radnych otrzymał materiały 

związane z tą sprawą i każdy z Radnych głosuje zgodnie ze swoim 

przekonaniem. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr XLII/329/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnej G. Fogel – skład komisji obecnych 10 radnych na sali obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XLII/329/18 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Wójta Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XLI/2018 z sesji 

Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminy wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XLI/2018 z 

sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 11 głosami „za” 

- przyjęto protokół nr XLI/2018.  

 

Ad. pkt. 15. (Zamknięcie sesji): 

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XLII sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 
   

       Protokołowała:                                        Przewodniczył:                                                                   
Podinspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 
 

 Janusz Szerffel 
  Paulina Kaczmarek            
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Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

3 

3 Opinia nr 49/143/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

4 Opinia nr 49/144/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

5  Opinia nr 49/145/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

 

6 Opinia nr 41/74/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

7 Opinia nr 41/75/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

8 Opinia nr 41/76/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

9 Opinia nr 37/21/2018 Komisji Rewizyjnej 1 

10 Porządek XLII sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 15 

listopada 

1 

11 Zaproszenia na sesje 
 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 13 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 


